
Møteinnkalling                         Møtesekretariat: Stian Norrud Busch 

Til: Styremedlemmene (styret 2023) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 12. september 2023 

Møtetid: Kl. 18:30-20:30 Møtested: LY14 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./ 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Tilstede: Jon-Emil Steine, Trine Lium Aas, Stian Norrud Busch, Lars Magnus Burø, Fredrik Mathisen 

Håstein, Malin Helgestad, Anna Eick Heide, Silje Lyngby, Eline Grindberg 

Ikke tilstede: Anne Jamgrav Lauve, Embla Vegard Aurmo, Marion Elvrum 

 

SAKSLISTE 

132/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes. 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes. 

133/23 Leder 

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk. 

Allmøtet v/Jon-Emil 

- Problem: A001 er booket den 16.11. 

o Enten flytte til Dragvoll eller Gløshaugen. 

o Eller til en annen dato. 



- Løsning: Vi forsøker å flytte allmøtet til Realfagsbygget på Dragvoll. 

o Jon-Emil undersøker. 

Vedtektsmøte v/Jon-Emil 

- Dårlig respons på doodle om når vedtektsmøtet skal holdes; det diskuteres heller i 

plenum på møtet. 

- Det bestemmes at vedtektsmøtene holdes både 08.10 (ca. 10-13) eller 15.10 (ca. 16-

19).  

o Forslag om bestilling av henholdsvis lunsj og middag til de to møtene, som 

styret er enige i. 

- I forkant av møtet skal alle i styret lese gjennom alle vedtektene vi har, og tenke på 

hva som kan endres/diskuteres. 

Stand v/Jon-Emil 

- Forsøk på å synliggjøre linjeforeningen utenom nettside og sosiale medier. 

o Stand både på Dragvoll og Kalvskinnet. 

o Stand i forbindelse med større arrangementer, f.eks. Åretur. 

▪ Malin spør om Arrkom vil stille til denne standen. 

- Koskom vil generelt stå på stand, men ikke nødvendigvis alene. 

UKA v/Jon-Emil 

- Erudio er invitert til å gå i UKA-Toget 07.10. 

- Vi stiller ikke med flåte, men går gjerne i toget. 

- Arrkom og Koskom arrangere felles frokost før UKA-Toget? 

o Mulig, økonomisk sett. 

- Investere i/leie en Soundboks/høyttaler? 

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Fullføre medarbeidersamtaler. 

- Diverse møter, bl.a. med andre linjeforeningsledere. 

- Fokus på Allmøtet fremover. 

134/23 Nestleder 

Kontormas vol 3 v/ Marion 



- Ikke vellykket kontorvakt-liste. 

- Starte med at styret arrangerer ting på kontoret, så kan evt. Koskom ta over/bli med 

etter hvert. 

- Forslag til fast dag i uka med arrangement på kontoret. 

o Gratis kake / «Kakemandag». 

▪ Erudio legger ut for ingredienser. 

o Mandag foreslås som fast dag, da flere av styremedlemmene har mulighet til å 

være på kontoret denne dagen. 

o Lett å promotere det hver søndag. 

- Anna arrangerer første Kakemandag den 25.09. 

- Fint med en Kakemandag-vaktplan. 

o Noen må lage kake, og noen må sitte på kontoret. Det trenger ikke være 

samme person, men kan være det. 

o Mulig å bruke vervuglene her også. 

- Mulig å vise til Erudios postkasse når det gjelder levering av kvitteringsskildringer, 

ettersom kontoret kanskje er mer stengt fremover. 

135/23 Aktivitetsansvarlig 

Kamper (og tilskuere) v/Silje 

- Kampoppsett til herrene og kvinnene (fotball) er klart for høsten. 

o Mulig å lage en kalender som kan promoteres i Erudios kanaler. 

▪ Evt. Promotere i søndagsinnlegget. 

o Per nå er det vanskelig å finne oversikt over kampene. 

Oppdatering av tiden fremover v/Silje 

- Få oversikt over hvem som er med i aktivitetsgruppene, og når det er kamper. 

- Sparke i gang volleyballen (hehe). 

136/23 Økonomiansvarlig 

Støtte fra Kulturstyret v/Trine 

- På regnskapet er det lagt inn en egen fane over hva som er gitt av støtte til hvilke deler 

av Erudio. Trine anbefaler alle om å ta en titt på dette. 



o F.eks. tjener Fagkom inn nok penger på quiz til å betale for sine egne utgifter, 

så de får ikke støtte. 

- Forslag om å søke om redistribusjon av pengene vi har søkt om for å kunne anskaffe 

Soundboks. 

o Mulig å kjøpe brukt eller leie framfor å kjøpe ny? 

o Utrolig mange tilfeller man kan bruke en Soundboks. 

o Jon-Emil og Trine ser på saken.  

Økonomiansvarlige i komité v/Trine 

- Forslag om at komitéledere er økonomiansvarlige i komiteen sin/tar ansvar for å 

kontakte Trine. 

- Om de har egen økonomiansvarlig i komité, må dette gjerne fortsatt gå via 

komitéleder til Trine. 

Oppdatering av tiden fremover v/Trine 

- Trine sender snart ut purringer på betalinger til Immatrikuleringsball. 

- Få på plass kvitteringsskildringer fra Fadderuka. 

o Frist til neste møte, 26.09. 

- Se på bevertningspenger. 

137/23 Arrangementsansvarlig 

Informasjon om Immatrikuleringsball v/Malin 

- 20 eksterne er påmeldt, så langt. 

o Teknisk sett bare 4 plasser igjen. 

- Alt av allergier og pynting er under kontroll. 

- Fadderkom er klare med årets fadder+fadderbarn, Silje er klar med æresmedlem.  

- Underholdning: 

o Tradisjonelle sanger, i stedet for quiz blir det konkurranser på bordene. 

Informasjon om styrevorset v/Malin 

- Malin har fått omvisning og nøkler til Sjømannsforeningen. 

- Avhengig av at andre i styret tar ansvar for å gjøre lokalet klart. 

o Jon-Emil tar ansvar for å låse opp, både til opprigg og selve vorset. 



o Flere i styret melder seg. 

- Alle som kan, kommer kl. 12 dagen etter for å rydde opp. 

Åre v/Malin 

- Buss: 

o Tilbud fra Thorleifs Bussreiser, ba om 117 000. 

▪ Rett under 1600 per pers? 

o Tilbud fra Tide til 119 000. 

o Litt usikkert hva det blir. 

- Billetter: 

o Foreslått å slippe noen av billettene på den anviste fredagen, og resten den 

påfølgende søndagen, så det ikke krasjer med forelesning. 

Oppdatering av tiden fremover v/Malin 

- Fokus på immatrikuleringsball. 

138/23 Sosialansvarlig  

Opptaket v/Lars Magnus 

- Utrolig mange søkere til Koskom, første møte avholdt 11.09. 

o 24 komitémedlemmer. 

Arrangementer - tidligere og fremtidige v/Lars Magnus 

- Kjempesuksess med Erudiopils, mange oppmøtte (typ. 50-60), mange 

førsteklassinger. 

- Kommende byttekveld. 

- Veldig stemning for Erudiocava. 

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus 

- Planlegging av fremtidige arrangementer. 

139/23 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden som har vært, og tiden fremover v/Embla 

- Vanlig Quiz 18.09, og vanlig Skrivestue 28.10. 



- FUL har innvilga søknad for både skrivestue og seminar, tilsynelatende full støtte. 

- Komiteen er på plass, og har hatt første møte. 

140/23 Redaktør 

Oppdatering av tiden fremover v/Anne 

- I kontakt med FUL angående utgivelse av Ugleposten. 

141/23 Informasjonsansvarlig  

SoMe v/Eline 

- Mini-skjennepreken: meldinger i helga om å legge ut noe på SoMe veldig plutselig, er 

ganske slitsomt for Eline. Bruk kalenderen, bruk grafisk flytskjema! 

- Hvis hastesak: Ikke send melding på Slack, men bruk Messenger. 

- Send da også alt av grafisk/info som skal ut. 

SoMe-ansvarlige v/Eline 

- Ikke ønskelig at SoMe-ansvarlige i komiteene har tilgang til Instagrammen til Erudio, 

da det kommer inn meldinger der som ikke alle skal/trenger å se. 

- Styret skal imidlertid få tilgang til Instagrammen. 

- Om hastesak: spør Eline. 

- Om allerede planlagt arrangement: ikke nødvendig å spørre. 

- Be SoMe-ansvarlige sende bilder fra arrangementene til Eline. 

Kalender v/Eline 

- Fortsett å bruke kalenderen! 

- I kalenderen: Gjerne beskriv hvorfor noe er markert, f.eks. bruke 

notater/kommentarer. 

- Husk å bruke aktivitetskalenderen også! Ikke bare SoMe-kalenderen! 

- Eline baserer seg på aktivitetskalenderen når hun lager kalenderoppsett som 

går på f.eks. nettsida eller søndagsinnleggene. 

Formidling av invitasjon til eksterne arrangement v/Eline 

- Styret er veldig fornøyde med flyten for deling av invitasjoner til f.eks. ball. 



Oppdatering av tiden fremover v/Eline 

- Ordne generell kalender til starten av hver måned, og mer detaljert søndagsinnlegg til 

hver søndag. 

142/23 Grafisk  

Oppdatering av tiden fremover v/Stian 

- Fortsetter arbeidet. 

143/23 Faddersjefer 

Debrief v/Anna og Fredrik  

- Møte med Fadderkom; mange tanker: 

- Spørsmål om Fadderutvalget Dragvoll. Mange som er misfornøyde; spørsmål 

om å droppe samarbeid til neste år. 

- Fadderutvalget har heller ikke svart på mail. 

- Spørsmål om det er mulig å få støtte fra linjeforeningen til Fadderuka; finnes 

det midler til det til neste år? 

- Mer samarbeid med Arrkom neste år? 

- Noen linjeforeninger som tar betalt X sum fra fadderbarn for å delta på 

Fadderuka, mulig å gjøre noe lignende? 

- Ellers er det generelle småting. 

- Årets fadder: Elias Molden. 

- Fikk flest stemmer, men også mange sterke begrunnelser. 

- Årets fadderbarn: Amina Makaid Kristiansen. 

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik 

- Avslutningsfest. 

- Stand-arbeid. 

144/23 Eventuelt 

Opptak Spanskrøret v/Jon-Emil 

- Sendt ut info på Slack, de har opptakstur 22.09-23.09, og trenger noen til å melde seg 

som edruvakter. 



- Jon-Emil og Malin har meldt interesse. 

NTNUI-dans v/Jon-Emil 

- Pole-kurs: 

- Ser etter haller. 

- Maks 22 deltakere på kurs. 

- Vil til sammen koste 1250 kr. 

- Ønske om å gjennomføre arrangement på Erudios regning. Vi melder at vi er 

interessert i samarbeidet. 

Kode på kontoret v/Jon-Emil  

- Nytt semester: koden til nøkkelboksen til kontoret byttes. 

Eventuelt v/alle 

- Fredrik kommer med utkast til hvordan forsentkomming til styremøter kan straffes. 

- Eline vil samle oversikt over arrangementene på nettsida, så alt er konsentrert og 

oversiktlig. 

- Må legges til sted og tidspunkt på det grafiske. 

- Stian finner ut hva det koster å printe ut én plakat hos NTNU Grafisk.  

- Booking av rom til Allmøte, dette er mulighetene: 

- R1: veldig mange plasser, litt for stort. 

- R10: kan være AKKURAT nok plasser, men risikabelt. 

- Hovedbygget, H3: Ganske god mengde plasser, beste kandidat? 

- Det vedtas at styret ønsker å booke dette rommet, om mulig. 

Møteplan v/alle 

- Neste møte: tirsdag 26.09. kl. 18:30. 

- Neste neste møte: digitalt (høstferien), tirsdag 10.10. kl. 18:30. 

Møteevaluering v/alle 

- Mye på planen, Jon-Emil burde kanskje økt møtetiden. 

- Kan bli flinkere til å koordinere møtesnacks, ellers veldig bra. 

 

Møtet heves: 20:49 


